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«Я ЩЕ ДУМАЮ, ЯК СОГРІШИТИ ... » 

Тарасов Валентин Миколайович: 

Закінчив КДІТМ імені !.Карпенка-Карого у Володимира Приймока. Ос

новні ролі в Дніпроnетровському облосному російському драматичному те

атрі імені М.Г орького: Джек Хантер в «Т атуйовоній троянді» Т.Уільямса, ре

жисер Сергій Чулков; Волеріо у «Воленсіанській вдові» за Лопе де Вега, 

режисер Алексєєв ; Рон в «домі без камелій» Ретті гоно , режисер Вітолій 

Денисенко; Хосінто в «домі, де все перевертом» Переса, режисер Вітолій 

Ковалевський; Принц у «Попел юшці» зо Є. Шварцом, режисер Жан Мельни

ков; Мікеліно в «домі для божевільних» Скарпетті , режисер Володимир Са

ранчук; Дон Хуан зо «Дивами знехтуванню> Лоnе де Вега, режисер Сергій 

Чулков. Ролі в кіно: Алімов у фільмі «Афганець», режисер Володимир Ма

зур; Паша в «Чужій грі», режисер Фархат Абдулоєв; Лаврін у дилогії «Кайда 

шева сім' я», режисер Володимир Г ородько. Написав п'єси: «Сезон шлюбних 
ігор», «Милий розnусник» (поставлено в Луганському російському драматич

ному театрі) . Одержав регіональну премію Придні пров' я «Січеславна» за 

успішний дебют у драматургії. 

- Валентине, чи почуває
те ви себе aкmopol'.t реалізо

ваним? На н.ин.ішньому етапі. 

Найбільше мені подобається 

працювати в комедіях. бо й rля-

- Ні. Щодо творчого росту 

проблеми не тільки в мене, а й в 

багатьох у нашому театрі . Через 

те , що немає режисури, яка допо

магала б себе по-новому розкри

ти . Актор весь час користується 

давніми напрацьованими засобами, 

що загрожують стати штампами . 

Бувають і в нас відкриття, але це 

робота акторів над собою, а не 

режисерів над п'єсою або з нами. 

,. . 
дач гарно сприимає 1 самому 

• 
приємно одержувати позитивНІ 

емоції . Хотілося б nопрацювати 

й у серйозній драматургії. В ро

зумінні жанру . Вза галі, я не 

бачу для себе цікавої роботи в 

рамках того репертуару, що є. 

П'єси в нашому театрі розрахо-
• 

ваю , в основному, н а старше по-
• 

КОЛІН Н Я . 

-Чому так? 

- Молодь у нас на побігень-

ках. Завжди в першу чергу nла

нується зайнятість роботою зас

лужених. І вистава <<Дива знех-.. 
туванНЯ >> виишла << МОЛОДОЮ>> 

тільки тому (було спочатку два 

склади - старший і молодший), 
що метри відійшли від роботи, 

адже потрібно було багато ру

хатися . Танцювати, фехтувати. 

Вистава вийшла авантюрною. 

Критики неоднозначно їі оціню

ють , але глядачеві nодобається. 

Це комерційна вистава , так і пла

нувалося. 

- Режисер планував? 

- Так. Це задумувалося, як 
• • 

пародІя на естрадю штампи . 

- Вам подобається працю

вати у цій виставі? 

- Ми всі працюємо само

віддано. Я особисто в будь-якій 
. . 

пращ викладаюся на сто вщ-

сотків . Бо коли працюєш << В 

півноги >>, з ' являються непри

ємні думки про те, чи варто пе

ребувати в цій професії. 

Є роботи , які не дуже подо

баються. Це здебільшого вводи 

в готову виставу за 1-2 репе

тиції. Тоді почуваєшся там не

комфортно , адже не було про-... " 
цесу репетищи, якии приносив 

насолоду. Мій педагог, Приймак 

Володимир Андрійович (з яким 
ми тепер друзі ) , вчив насолод
жуватися роботою , підносити 

себе до творчого стану. 



- В театрі у вас є улюбле

ний режuv.єр? 

- В · мене ' сі<Да:ц~л.І;(ся гарні 

робоЧі стосунки із .запрошени

ми в театр режяс~рамІ{. Але в 

нас працюють nере-&ажно nоста

новинки. Вони го~орять : «Ось 

тут ти nовинен за'RЛакати» . А 
чому? Для чого? Це все ак
тоgські проблеми. 

У нас Піменов Геннадій ста

вив 4Геній нетол.J<овості .. . ~ за 
' Fорjним, «М.едею~ за .Ро.вумовеь

кою . Я був зайнятий у незнач-

нuх ролях, але спостерігав, як 

режисер nрацював з актрисою, 

Я·~а грала Медею, як він, несnо

дівано для всіх, відкрив нові 

грані іУ обдаровання . На жаль, 

не часто в nровінції зустрічають

ся такі р.ежисери . А нині вза

галі nереетапи запрошувати на . 
постановки . Дорого. А ще, мож

ливо, є острах, що вистави << Не-
• 

рІДНИХ» ВlfЯВЛЯТЬСЯ КраЩИМИ . 

. Я думаю, що театр - сnрава 

молодих , але не в розумінні віку 

фі зі ологічного. Коли в душі 
• • •• 

пошл L ру1ни , а людина продов-

жує nрацювати, щоб бути 4При 

ділі », - це ні до чог.о . Вистави 

Марка Захарова, наприклад, 

сnравляють таке враження, ніби 
,. . . . " 
ІХ ставить ВІСІмнадцятирІчнии 

юнак. Сьогодні nродовжує пра

цю1;4ати покоління режисерів , 

я-ких гнітить життя і наш час . 

Думаю, що режисери й актори 

мають знаходити в собі сили 
давати надію - в житті завжди 

є цінності, заради яких варто 

nрацювати в будь-який час. Чи

СТQ формальне виконування 

обов'язків у театрі не потрібне. 

Т~атр - це коли ще хочеться. 

Я жар.тома говорю, що багато 
• 

режисерІв думають, як покая-

тися, а я ще думаю, як согріши

ти. 

Ще й досі люблю театр , хоча 
віддаляЮся від ак'Fорства на те

лебачення , в драматургію . Це 

мене і рятує, і відволіr<ає , але 
, .. 

не дає з І Хати з гл узду . 

- вагато хто з київських 
акторів теж працює на теле

баченні ... 
- Неможливо без підробіт

ку вижити . А в nровінції основ

на робота в театрі перетворюєть

ся на хоббі . Актори десь зароб

ляють ~хліб насущниЙ>>, а потім 

біжать у «драматич~ий гурток>>. 

-Як вважаєте, краще мог

Лtи 6 реалізувати себе в Києві? 
- Наш театр розвиває комп

лекс неповноцінності. Починаю 

V 

задумуватися , чи є у мене тои 

рівень, щоб nрацювати у столич-
. . 

ному театрІ, хоча щодо юно та-

ких І<емnлексів не виникає ні 
.. . 

Перед КИІВСЬКИМИ , НІ перед МОС-

КОВСЬКИМИ акторами. Звичайно, 

столичне середовище сприят ли

ві ше для творчості. І театрів 

більше , і можливість працювати 
. . 

в антрепризІ, 1 спонукаюча кон-

куренція , і критика , що буває 

об'єктивною . У нас критика існує 

тільки як nопуляризація театру. 

Позиція місцевого кер івниц

тва Дніпропетровська щодо 

культури _:_ уnовноважена бай
дужість . Всіх влаштовує кол

госn <<Тихе життя >>. І це nри 

тому, що місто має великі фінан 

сові можливості . Банки і ком-
• • • • 

nанн спонсорують московсьКІ 

театри. Але якщо не вкладати 
' V 

грошІ у власнии театр, то та-

ким він і залишиться. Хоча вва

жаю, що головна проблема -
не фінансова. Найстрашніше, 

коли більшість думає, що у нас, 
V • 

мовляв, не наиr1рше ... 
- Що приваблює в кінема

тографі? 

- Я люблю процес зйомок , 

особливо, коли щось виходить . 

Буває, прошу зайвий дубль, бо 

хочеться ще раз програти якусь 

сцену . Але у нас кіно знімаєть

ся з одного-двох дублі н. Коли 

розповідають, що на Заході роб

л ять по l О дублів, то я думаю: 
<<За десять і мавпа зіграє гені

ал ьно •>. Наші актори звикли 
• 

сконцентровуватис51 1 виклада-
тися за один дубль, адже по-

' V • 

СТІИНО еКОНОМИТЬС51 ПЛІВКа . 

Кіно давало мені можливість 

довисловитися, а тепер ue дає 
телебачення, хоча ніколи не 

мріяв бути телережисером. Є 

досвід роботи в рекламних irpo-
. 

вих роликах , домагаюся усшху 

навіть у непрофесійних акторів. 

навіть у котів і собак, - так 

що за сприятливих умов міг би, 
. . . 

наnевн е, знІмати Ігрове юно. 

Але я в усьому залишаюся ак

тором . На телебаченні часто за

уважують : <<С n окійніше>>. Бо 
о V • 

дуже емощино на все реагую 1 

часто бігаю коридорами, немов 

божевільний, а навкруги люди 
• • 

<<ТеХНІЧНІ >>. 

Залишаюся актором, вірю в 

диво і чекаю . Ніколи не треба 

nідганяти події, бо тоді мрії збу

ваються в карикатурному виг-
. 

ЛЯДІ. 

Бесіду вела 

Валентина Грицук . 

В.Тарасов 

у фільмі 

<<Кайдашева . , 
СІМ Я>>. 

В. Тарасов 

у фільмі 

<< Афганець>> . 

Режисер 

В.Мазур. 
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